

PRAYERS

The Order being read for the consideration of a Ways and Means motion to amend the Income Tax Act (Sessional Paper No. 303-1/308), laid upon the Table, Thursday, October 20, 1977;

Mr. Chrétien, seconded by Mr. Lang, moved,—That the motion be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

The Order being read for the consideration of a Ways and Means motion to amend the Income Tax Application Rules, 1971 (Sessional Paper No. 303-1/309), laid upon the Table, Thursday, October 20, 1977;

Mr. Chrétien, seconded by Mr. Lang, moved,—That the motion be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-3, An Act respecting the reorganization of Air Canada, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Transport and Communications;

By unanimous consent, it was ordered,—That Notices of Motions pursuant to Standing Order 75 (5) to amend Bill C-17, An Act respecting the reorganization of Air Canada, as listed on the *Order Paper* of October 17, 1977 of the Second Session of the 30th Parliament as motions numbered 6, 7, 8 and 9, be reinstated on this day's *Order Paper* as motions numbered 2, 3, 4 and 5 respectively.

Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), seconded by Mr. Peters, moved motion numbered 1,—That Bill C-3, An Act respecting the reorganization of Air Canada, be amended in Clause 7 by striking out lines 6 to 9 at page 4.

And debate arising thereon;

By unanimous consent, it was ordered,—That any recorded division demanded, in this day's sitting, during the report stage of Bill C-3, An Act respecting the reorganization of Air Canada, be deferred until 3.00 o'clock p.m., Wednesday, November 2, 1977.

[At 5.00 o'clock p.m., *Private Members' Business* was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

(Public Bills)

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs of Bill C-201, An Act respecting the cost of publishing public reports;

Mr. Herbert, seconded by Mr. Stewart (Cochrane), moved,—That the Bill be now read a second time and referred

PRIÈRE

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu (document parlementaire n° 303-1/308), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre le jeudi 20 octobre 1977.

M. Chrétien, appuyé par M. Lang, propose,—Que cette motion soit agréée.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens visant à modifier les Règles de 1971 concernant l'application de l'impôt sur le revenu (document parlementaire n° 303-1/309), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre le jeudi 20 octobre 1977.

M. Chrétien, appuyé par M. Lang, propose,—Que cette motion soit agréée.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du Bill C-3, Loi portant réorganisation d'Air Canada, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des transports et des communications.

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que les avis de motions donnés conformément à l'article 75 (5) du Règlement, ayant pour objet de modifier le Bill C-17, Loi portant réorganisation d'Air Canada, et figurant au *Feuilleton* du 17 octobre 1977, deuxième session du trentième Parlement, sous les numéros de motions 6, 7, 8 et 9, soient réputés figurer au *Feuilleton* d'aujourd'hui sous les numéros de motions 2, 3, 4 et 5 respectivement.

M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), appuyé par M. Peters, propose la motion numéro 1,—Qu'on modifie le Bill C-3, Loi portant réorganisation d'Air Canada, à l'article 7, en supprimant les lignes 6 à 9, page 4.

Il s'élève un débat;

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que tout vote par appel nominal requis aujourd'hui, à l'étape du rapport du Bill C-3, Loi portant réorganisation d'Air Canada, soit différé à trois heures de l'après-midi le mercredi 2 novembre 1977.

(A cinq heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Bills publics)

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques du Bill C-201, Loi concernant le coût de publication des rapports officiels.

M. Herbert, appuyé par M. Stewart (Cochrane), propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au